



## BIBLIOTEKSRÅDET

## Möte 2015-09-29

### Närvarande:

Anne Söderlund  
Andreas Boberg  
Gustav Bockgård  
Daniel Forsman  
Dania Mehho  
Maja Pezoa  
Lena Johansson Westholm  
Elisabeth Uhlemann  
Jeff Werner  
Lisa Petersen  
Katarina Ylikiiskilä

Ordförande, prodekanus  
UFO  
UKK  
Bibliotekschef, Chalmers  
Studentrepresentant, MDH (suppleant)  
Studentrepresentant, MDH  
EST  
IDT (via Skype)  
Professor i konstvetenskap, SU  
Bibliotekschef  
Sekreterare

Per Nyström  
Tord Heljeberg  
Magnus Velander

Adjungerad (punkt 2)  
Adjungerad (punkt 3)  
Adjungerad

### Förhinder:

Kerstin Jorsäter-Blomgren  
Annica Engström  
Guilnaz Mirmoshtaghi  
Irfan Sljivo

HVV  
HVV (suppleant)  
Doktorandrepresentant, MDH  
IDT (suppleant)

- Välkommen, mötesformalia (Anne Söderlund)**  
Ordförande hälsade alla välkomna till mötet.
- Från bibliometri till altmetri – nya sätt att mäta impact (Per Nyström)**  
Per Nyström inledde med en presentation av bibliometrin och dess användningsområden och gav sedan en översikt av nuläget i fråga om altmetri.  
[Från bibliometri till altmetri](#)
- Teknisk infrastruktur för biblioteksservice – vad är på gång? (Tord Heljeberg)**  
Tord Heljeberg presenterade först bakgrund och nuläge i fråga om bibliotekets olika system. Därefter redogjorde han för resultatet av den genomförda systemupphandlingen.  
[Teknisk infrastruktur för biblioteksservice](#)
- Informationspunkter (Lisa Petersen)**  
Lisa Petersen informerade om vilka riktade uppdrag högskolebiblioteket har och rapporterade därefter om nuläget samt om planerna för hösten.  
[Högskolebibliotekets riktade uppdrag](#)

5. **Datum för kommande möten**

Tidpunkter för biblioteksrådets möten under vårterminen 2016 fastställdes till:

|            |                   |            |
|------------|-------------------|------------|
| 9 februari | kl. 12.30 – 15.00 | Eskilstuna |
| 19 april   | kl. 12.30 – 15.00 | Västerås   |

8. **Övriga frågor**

En övrig fråga väcktes - Dania Mehho framförde ett önskemål från studentkåren om att det skall finnas referensexemplar av kurslitteraturen. Magnus Velander informerade att det pågår ett arbete med att ta fram vilka möjligheter som finns att ha en kurslitteratursamling och vilka för- och nackdelar som det medför.

Ordförande tackade ledamöterna och avslutade mötet.

Minnesanteckningar förda av

Katarina Ylikiiskilä